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(Inf. wł.). Kolejne walne zebranie Stowarzyszenia Gmin Ziemi Kłodzkiej tym razem odbyło
się  w  Międzylesiu.  I  nie  bez  przyczyny,  gdyż  jego  prezes  Tomasz  Korczak,  będący
burmistrzem przygranicznego miasta i gminy, zamiarkował prezentację wybudowanej hali
sportowo-widowiskowej - pierwszego takiego obiektu w tej części subregionu.

- Wspólnie omówiliśmy sytuację finansową stowarzyszenia, która wcale nie jest dobra. Przedstawiona
została informacja o projektach, które złożono o dofinansowanie i znalazły akceptację. Tak że teraz
czekają na realizację.  Tym samym będziemy mieli  środki na zarządzanie,  co w zupełności  nam
wystarczy - mówi T. Korczak.

W  trakcie  posiedzenia  burmistrzyni  Złotego  Stoku  Grażyna  Orczyk  i  Barda  Marta  Ptasińska
przedstawiły  koncepcję  lokalnej  organizacji  turystycznej.  Jest  pomyślana  jako  stowarzyszenie
adresowane  do  jednostek  samorządowych  i  podmiotów  gospodarczych  z  obszaru  powiatów
kłodzkiego i  ząbkowickiego,  które mogą dobrowolnie  do niego przystąpić.  Pojawiła  się  kwestia
promocji ziemi kłodzkiej w kontekście popularyzacji tras rowerowych.

- Pochyliliśmy się także nad tym, co teraz dla naszych gmin jest najważniejsze, czyli wypracowaniem
jeszcze  lepszych  form  współdziałania  w  przypadku  kataklizmów,  z  którymi  częściej  mamy  do
czynienia - podkreśla prezes SGZK.
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